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敬啟者： 

 

世界幼兒教育聯會－香港分會自九二年成立以來，一直秉承母會為幼兒謀求福祉的宗旨。

我們致力聯繫各幼兒教育團體、老師以及從事研究工作的專家和學者，匯聚成一股專業力量，

推動香港幼兒教育邁向新里程。 

 

本會之第二十七屆會員週年大會將於二零一九年十一月二十九日（星期五)下午四時於九龍

尖沙咀柯士甸道八號香港童軍中心十一樓 1106 室舉行。詳情請參閱隨函之大會程序及會議議

程。會員大會結束後，將舉行一場學術講座。今年，本會有幸邀得香港大學教育學系高嘉玲副

教授（Dr. Caroline Cohrssen）蒞臨演講，主題為「學習目標：教學中的黃金定律」。隨後，兩位

參與本會「中華傳統文化教學幼師培訓計劃內地交流團」的幼師黃婉儀主任及羅鳳影老師會分

享交流活動後設計的教學案例。歡迎會員與非會員積極參與。 

 

現屆執行委員會內共有九個空缺有待各會員投票推選。若閣下希望提名任何一位本年度之

會員成為二零一九至二零二零年度執行委員之一，敬請填妥隨函附上之提名表格並於二零一九

年十一月十五日前交回本會。如獲推選之人數多於委員會空缺數目，本會將進行投票選舉。根

據本會會章，會員大會必須有過半數會員出席，執行委員會之遴選方為有效。 
 
 

由於二零一八至二零一九年度之會籍將於今年十月三十一日屆滿，特隨函附上續會表格乙

份，誠邀閣下辦理續會手續。與此同時，亦附上會員申請表格及團體會員申請表格各乙份，如

蒙 貴會員將世界幼兒教育聯會－香港分會介紹給 貴機構之同工，本會將不勝感激。 

 

承蒙閣下不斷支持，本人謹代表世界幼兒教育聯會－香港分會致以衷心的謝意！
此致  

各幼兒教育學者/機構/校長/主任/同工 
 
 
 

世界幼兒教育聯會－香港分會會長 
孔美琪博士 BBS JP 謹啟 
二零一九年十月二十八日      

附件:  
1) 第二十七屆會員週年大會海報及議程  
2) 週年大會學術講座參加表格  
3) 執行委員會選舉提名須知  
4) 提名表格  
5) 會員續會表格、會員申請表格  
6) 團體會員申請表格  
7) 代表委任表 
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28 October 2019 
 
Dear Principals/ Supervisors of Early Childhood Centres, 
 

The World Organization for Early Childhood Education (OMEP) is an international organization 

committed to benefiting children, under the age of eight, throughout the world. The Hong Kong branch of 

this organization was established in 1992. Our members are supervisors, teachers, academics and experts 

in the field of early childhood education, and we have a wide knowledge base in preschool education and 

care in Hong Kong. 

 
The 27th Annual General Meeting (AGM) of OMEP-Hong Kong will be held on Friday, 29th November 

2019, at 4:00 p.m. in Room 1106, 11/F Hong Kong Scout Centre, 8 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon. 

After the AGM, we are very honored to have invited Dr. Caroline Cohrssen of The Faculty of Education, 

University of Hong Kong as the speaker. The topic will be “Learning objectives in intentional teaching: 

The golden thread”. 

           

After the talk two teachers Ms. Kat Yuen Yee Wong and Ms. Yvonne Law who participated in the OMEP 

exchange tours to Mainland China in relation to The Quality Education Fund project “The teaching of 

traditional Chinese culture in Early Childhood” will share their exchange experiences and teaching plans. 

Members and non-members are welcome to attend. 

 
9 vacancies in the Executive Committee are open for election. If you would like to propose a member to 

join the 2019-2020 Executive Committee from the current membership of the Organization, please fill in 

the Nomination Form and return it before 15 November 2019. If there are more nominees than vacancies, 

an election will be held. According to our memorandum, the significance of the election should be 

accompanied by the attendance of half of the members.   

 

As the 2018-2019 membership will expire on 31 October 2019, we would like to take this opportunity to 

invite you to renew your membership of OMEP-Hong Kong. It will be most appreciated if you would 

inform your colleagues about the seminar and encourage them to join OMEP-Hong Kong. Please refer to 

the attached Individual and Organization Membership Application Forms. 

 

Thank you for your continuous support and we look forward to seeing you at our AGM. 
 
 
 
Yours sincerely, 

Dr. Maggie Koong BBS JP 

President 

OMEP – Hong Kong. 
 
 

 

Encl.: 

1) The Twenty-Seventh Annual General Meeting Poster and Agenda 

2) Registration Form for the Seminar 

3) Notice for Nomination 

4) Nomination Form 

5) Membership Renewal Form, New Membership Application Form 
6) Organization Membership Application Form 

7) Proxy Form  

 


